
OM FOLKETS VÄL FICK BESTÄMMA 2022 
ALLMÄNT 
Kompetens och sunt förnuft ska råda istället för politiska ”stolligheter”. 
 
EKONOMI 
Vi ska ha en ansvarsfull ekonomi med bl. a. 2 % överskott på driftbudgeten.  
Politikerarvodena skall sänkas 30 procent vilket sparar 5 miljoner per år. 
Konsultkostnaderna ska sänkas med 5 miljoner per år. 
Kommunledningskontoret ska bantas vilket sparar 5 miljoner per år. 
Inga skattehöjningar men partistöden kan med fördel sänkas. 
 
KÄRNVERKSAMHETERNA 
Omsorgen ska prioriteras med större valfrihet för omsorgstagarna.   
Omsorgens personal skall förstärkas, ges större inflytande och kunna svenska. 
Skolan ska präglas av disciplin, ordning och reda samt arbetsglädje. 
Skolans utbildningskvalitet och läraryrkets status ska höjas. 
 
INFRASTRUKTUR OCH KOMMUNIKATIONER 
Stambanan (järnvägen) ska byggas ut men ingen höghastighetsjärnväg. 
Bostadsbyggande ska öka i centrala Hässleholm och i kransorterna. 
Vi ska verka för bättre tillgänglighet med bil samt ökade bussförbindelser. 
Trafikplats ska byggas vid utfarten från Läreda industriområde till väg 23.  
 
FÖRETAGANDE 
Företagande och entreprenörskap skall ske utan kommunal konkurrens. 
HIBAB ska avvecklas vilket sparar 5 miljoner per år. 
Hög kvalitet på boendemiljöer, skola, och kommunikationer ska locka nya företagare. 
Positivt bemötande och enkelhet ska gälla istället för byråkrati och ifrågasättande.  
 
MILJÖ OCH NATUR 
Skog och jordbruksmark ska skyddas från ohejdad exploatering.  
Hovdalaområdet ska skyddas som reservat för friluftsliv och rekreation.  
Parker och grönområden skall skyddas från exploatering. 
Hovdalarådet ska bildas som det beslutades redan år 2005. 
 
KULTUR OCH FRITID 
Kaféet i kommunhuset ska ombildas till ett ”kulturkafé” för allmänheten. 
Badhuset (Qpoolen) ska rustas upp. 
Mötesplats för unga ska öppnas i kulturhuset. 
Hässleholmsgården ska göras mer tillgänglig.  
 
ORGANISATION OCH LEDNING  
Administrationen ska bantas och effektiviseras. 
Antalet kommunikatörer, samordnare och rådgivare ska minska. 
Vi ska bara ha två kommunalråd och endast en vice ordförande i nämnderna. 
Vi ska ha en öppen dialog med ”byaråd”, föreningar och organisationer. 
 
Björn Widmark  Ernst Herslow 
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